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     Protokół Nr 278/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 18 sierpnia 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 9:17 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

4. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

5. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Wspólnych Powiatu Centrum Usług Myśliborskiego. 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 
 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 3 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na przystąpienie do 

konkursu nr: RPZP.06.08.00-IP.02-32-K73/22 realizowanego przez Wojewódzki Urząd Pracy  

w Szczecinie z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 

2014-2020, Os Priorytetowa VI. Rynek pracy, działanie 6.8.Wdrożenie kompleksowych 

programów zdrowotnych oraz przedsięwzięć zapobiegających istotnym problemom 

zdrowotnym regionu oraz dotyczących chorób negatywnie wpływających na rynek pracy, 

ułatwiających powroty do pracy, umożliwiających wydłużenie aktywności zawodowej oraz 

zwiększenie zgłaszalności na badania profilaktyczne oraz udzielenie pełnomocnictwa 

Kierownikowi jednostki organizacyjnej Pani Wiolettcie Roźniata – Dyrektorowi Domu 



2 
 

Pomocy Społecznej w Myśliborzu do reprezentowania Powiatu Myśliborskiego  

i podejmowania wszelkich czynności w sprawie w tym. m.in. do przygotowania i złożenia 

wniosku o przyznanie dofinansowania. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmiany do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wyrażenie zgody na przystąpienie do konkursu nr: RPZP.06.08.00-IP.02-32-K73/22 

realizowanego przez Wojewódzki Urząd Pracy w Szczecinie z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020, Os Priorytetowa VI. 

Rynek pracy, działanie 6.8.Wdrożenie kompleksowych programów zdrowotnych oraz 

przedsięwzięć zapobiegających istotnym problemom zdrowotnym regionu oraz 

dotyczących chorób negatywnie wpływających na rynek pracy, ułatwiających powroty do 

pracy, umożliwiających wydłużenie aktywności zawodowej oraz zwiększenie 

zgłaszalności na badania profilaktyczne oraz udzielenie pełnomocnictwa Kierownikowi 

jednostki organizacyjnej Pani Wiolettcie Roźniata – Dyrektorowi Domu Pomocy 

Społecznej  

w Myśliborzu do reprezentowania Powiatu Myśliborskiego i podejmowania wszelkich 

czynności w sprawie w tym. m.in. do przygotowania i złożenia wniosku  

o przyznanie dofinansowania. 

4. Zapoznanie się z informacją Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 

17.018.2022r. znak EDR.4350.4.2022.EDO dotycząca rekrutacji do klas pierwszych szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Myśliborskiego w roku szkolnym 2022/2023 oraz 

zaakceptowanie uruchomienia oddziałów. 

5. Podjęcie decyzji dotyczącej sposobu zagospodarowania nieruchomości w Renicach po 

likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Wyrażenie zgody na przystąpienie do konkursu nr: RPZP.06.08.00-IP.02-32-K73/22 

realizowanego przez Wojewódzki Urząd Pracy w Szczecinie z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020, Os Priorytetowa VI. 

Rynek pracy, działanie 6.8.Wdrożenie kompleksowych programów zdrowotnych oraz 

przedsięwzięć zapobiegających istotnym problemom zdrowotnym regionu oraz 

dotyczących chorób negatywnie wpływających na rynek pracy, ułatwiających powroty 

do pracy, umożliwiających wydłużenie aktywności zawodowej oraz zwiększenie 

zgłaszalności na badania profilaktyczne oraz udzielenie pełnomocnictwa Kierownikowi 

jednostki organizacyjnej Pani Wiolettcie Roźniata – Dyrektorowi Domu Pomocy 

Społecznej  
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w Myśliborzu do reprezentowania Powiatu Myśliborskiego i podejmowania wszelkich 

czynności w sprawie w tym. m.in. do przygotowania i złożenia wniosku o przyznanie 

dofinansowania. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że z obecnej perspektywy pozostały środki  

z Wojewódzkiego Urzędu Pracy. Przekazała, że program jest dedykowany pracownikom  

i poprawy ich jakości pracy pod kątem ergonomii. W programie można aplikować o środki na 

wyposażenie oraz szkolenia. Wytyczne programu dotyczyły ilości pracowników, po 

przeanalizowaniu jednostek pod względem wymagań projektu wskazano, że może być on 

realizowany przez Dom Pomocy Społecznej w Myśliborzu. 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Wspólnych Powiatu Centrum Usług Myśliborskiego 

Poinformowała, że w ramach projektu zakupionych zostanie 100 łóżek ortopedycznych  

i podnośnik sufitowy oraz przeprowadzone zostaną zajęcia i szkolenia dla personelu DPS  

z zakresu ergonomii pracy. Projekt ma za zadanie wspomóc pracowników w codziennych 

działaniach. Przewidywana wartość projektu to ok. 540 000 zł. Wymagany wkład własny  

15 % wartości projektu tj. ok. 81 000 zł. Realizacja projektu: styczeń – sierpień 2023 r. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy projekt byłby realizowany w ramach przyszłorocznego budżetu? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Wspólnych Powiatu Centrum Usług Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że tak. Na dzień dzisiejszy nie ma konieczności zabezpieczania środków. 

Jeżeli zostanie przyznane dofinansowanie środki należy zabezpieczyć przed podpisaniem 

umowy  

o  otrzymanie dofinansowania. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że o środki można aplikować w tym roku, nie ma gwarancji, że otrzymamy 

to dofinansowanie jednak jest szansa na doposażenie jednostki. Kwoty dofinansowania  

i wkładu własnego są szacunkowe zostaną one doprecyzowane przy pisaniu projektu. 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Poinformowała o przeprowadzonych ankietach, które wykazały potrzebę zakupu łóżek 

ortopedycznych, które poprawią jakość pracy oraz komfort mieszkańców DPS. 

Rozważano również zakup innego wyposażenia min. piecyki i kuchenkę jednak nie było 

takiej możliwości, zakup łóżek mieści się w założeniach projektowych.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że projekt można dedykować do jednej grupy pracowniczej, największą grupę  

w jednostce stanowi personel opiekujący się mieszkańcami DPS. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy w ramach programu można aplikować o łóżka dla szpitala? Poprosiła  

o sprawdzenie możliwości złożenia wniosku o dofinansowanie dla obu szpitali powiatowych. 
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Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Poinformowała, że łóżka stanowią główny czynnik ergonomii pracy w jednostce, dlatego też 

zostały zaproponowane do zakupu w ramach projektu.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że oba szpitale również wykonują zadania opiekuńcze i zakup nowych łóżek 

byłby niezbędny. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że zgodnie z wytycznymi tylko jeden podmiot może zostać zgłoszony przez 

samorząd w ramach projektu. Szpital, jeżeli jest zainteresowany udziałem w projekcie może 

samodzielnie aplikować o dofinansowanie. Dofinansowanie jest jednorazowe zgłoszony 

podmiot nie może powtórnie złożyć wniosku o dofinansowanie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że wniosek może zostać złożony dla jednego ze szpitali. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na kwestię związaną z zabezpieczeniem środków finansowych na wkład 

własny do projektu, szpital składając wniosek będzie musiał poszukać środki w swoim 

budżecie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o wzięcie pod uwagę oba szpitale z uwagi na to, że w nich też pracują opiekunowie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że według niego należy aplikować o te środki, kwestia zabezpieczenia wkładu 

własnego zostanie przeanalizowana później. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że wniosek jest teraz składany, natomiast środki finansowe dotyczą 

przyszłorocznego budżetu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że jeżeli projekt będzie dotyczył tylko szkoleń bez zakupu łóżek, to należałoby się 

zastanowić nad jego realizacją  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że jest to miękki projekt, jednak jest możliwość aplikowania o zakup sprzętu do 

poprawy jakości pracy. 

Zwróciła uwagę, że szpitale jako spółki musiałyby złożyć wniosek samodzielnie. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że z informacji na temat projektu wynika, że podmioty lecznicze mogą składać 

wnioski o dofinansowanie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że dyrektorzy jednostek monitorują pojawiające się projekty, Prezesi Szpitali 

również powinni sprawdzać możliwości pozyskiwania środków przez szpitale. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała jaki procent z kwoty 540 000,00 zł zostanie przeznaczony na zakup sprzętu, a jaki na 

szkolenia pracowników? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Wspólnych Powiatu Centrum Usług Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że wstępna kalkulacja przedstawia się następująco: 

- zakup 100 łóżek to kwota 310 000,00z ł 

- zakup podnośnika sufitowego 45 000,00 zł. 

- pozostała kwota zostanie przeznaczona na szkolenia pracowników. 

Zatem procentowo 65% środków zostanie przeznaczone na zakup sprzętu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poparł kwestię złożenia wniosku o dofinansowanie, informację o możliwości aplikowania 

należy przekazać do szpitali powiatowych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przystąpienie do konkursu nr: RPZP.06.08.00-IP.02-32-

K73/22 realizowanego przez Wojewódzki Urząd Pracy w Szczecinie z Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020, Os Priorytetowa 

VI. Rynek pracy, działanie 6.8.Wdrożenie kompleksowych programów zdrowotnych oraz 

przedsięwzięć zapobiegających istotnym problemom zdrowotnym regionu oraz dotyczących 

chorób negatywnie wpływających na rynek pracy, ułatwiających powroty do pracy, 

umożliwiających wydłużenie aktywności zawodowej oraz zwiększenie zgłaszalności na 

badania profilaktyczne oraz wyraził zgodę na udzielenie pełnomocnictwa Kierownikowi 

jednostki organizacyjnej Pani Wiolettcie Roźniata – Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej 

w Myśliborzu do reprezentowania Powiatu Myśliborskiego i podejmowania wszelkich 

czynności w sprawie w tym. m.in. do przygotowania i złożenia wniosku  

o przyznanie dofinansowania. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Zapoznanie się z informacją Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 

17.018.2022r. znak EDR.4350.4.2022.EDO dotycząca rekrutacji do klas pierwszych 

szkół ponadpodstawowych Powiatu Myśliborskiego w roku szkolnym 2022/2023 oraz 

zaakceptowanie uruchomienia oddziałów. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową informację. Przedstawiła zestawienie zbiorcze 

rekrutacji na rok szkolny 2022/2023. Zwróciła uwagę na dużą ilość uczniów w placówkach. 

W kilku oddziałach liczba uczniów nie przekroczyła wymaganej liczby uczniów tj.  

26 zgodnie z przyjętym wcześniej założeniem. Dlatego też należy podjąć decyzję w sprawie 

ich uruchomienia. Przekazała, że przewiduje się iż liczba uczniów w tych oddziałach może 

ulec zwiększeniu. Przedstawiła informacje na temat uzgodnień prowadzonych z dyrektorami 

placówek. Poprosiła o akceptację zestawienia oddziałów wskazaną w załączniku do karty 

spraw. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na dobry wynik rekrutacji, poprosiła o wyrażenie zgody na uruchomienie 

oddziałów w takiej liczebności jaką przedstawiono. Tak jak wspomniała Pani Naczelnik, 

wspólnie z dyrektorami spodziewamy się we wrześniu dodatkowej ilości uczniów. Odniosła 

się kwestii związanej z rekrutacją i ilością uczniów w poszczególnych klasach. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię zatrudnienia nauczycieli, czy większa ilość uczniów spowoduje większą 

liczbę nadgodzin? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że placówki poszukują nauczycieli przedmiotów zawodowych. Poinformowała  

o rozmowach prowadzonych z dyrektorami i działaniami związanymi z opracowaniem 

arkuszy organizacyjnych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją oraz zaakceptował liczbę oddziałów klas 

pierwszych szkół ponadpodstawowych Powiatu Myśliborskiego w roku szkolnym 2022/2023. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Podjęcie decyzji dotyczącej sposobu zagospodarowania nieruchomości w Renicach po 

likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 
 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przekazał, że jednostka funkcjonuje do końca miesiąca 

sierpnia.  Od pierwszego września proponuje się, aby nieruchomości należące do jednostki 

zostały przekazane do Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do przedmiotowej sprawy. Przekazała, że prowadzone są działania związane  

z podziałem granic nieruchomości. Przekazała, że placówka od 1 września straci status 

placówki oświatowej co powoduje konieczność opłat podatku od nieruchomości   

w normalnym trybie. Przeniesienie administrowania nieruchomością da możliwość 

zwolnienia z przedmiotowych opłat. Przedstawiła informacje na temat uzgodnień w tej 

sprawie. Przekazała, że środki niezbędne do utrzymania nieruchomości do momentu 

sprzedaży zostaną zabezpieczone w budżecie ZS w Myśliborzu. 

 Zwróciła uwagę, że,  majątek ruchomy Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach tj. min. sprzęty, meble itp. należy przekazać do Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych w Myśliborzu.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, jakie są kwoty opłat za podatek od nieruchomości? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że ok. 50 000,00 zł rocznie. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o przekazaniu nieruchomości w Renicach po likwidacji 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach w administrowanie Dyrektorowi 

Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

Jednocześnie podjęto decyzję o przekazaniu majątku ruchomego Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach Zespołowi Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
 

Ad. 6 

Sprawy różne: 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o informacje na temat udzielania pomocy psychologicznej dla uchodźców  

z Ukrainy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że informacje w tej sprawie zostaną przesłane przez PCPR w Myśliborzu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy wpłynęło pismo  Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dębnie w sprawie 

inwestycji w m. Różańsko? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że jeszcze nie, jak tylko wpłynie zostanie przedstawione na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 9:50 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


